
     

 

 

SCHRIFTELIJKE  VRAAG: nascheiding PMD-afval 
 

 
Indiener: N.B.J. Lurvink (PvdA) 
Datum indiening vraag: 23 januari 2019 
Datum verzending antwoord: 
 

 
Formulering: 
 
In de raadsvergadering van 13 november 2018 is het beleidsvoorstel voor invoering van 
PMD-container (uiterlijk 1 juli 2019) vastgesteld. Gunning van de aanbesteding zal begin 
februari 2019 plaatsvinden, naar schatting is hiermee € 420.000 euro gemoeid. 
 
Tevens is in het beleidsvoorstel opgenomen dat eind 2020 onderzoek zal worden 
uitgevoerd naar de mogelijkheden voor nascheiding van PMD. De huidige contracten 
voor restafvalverwerking bij Twence en Suez lopen tot respectievelijk en 2021 en 2022 
en beide hebben geen nascheidingslijn of voornemen deze op korte termijn te realiseren. 
 
Vanaf 1 januari j.l. hoeven de inwoners van de gemeente Leiden hun PMD niet meer te 
scheiden en mogen ze dat weer bij het restafval voegen. Dankzij de nieuwe 
afvalscheidingsinstallatie van de afvalverwerker worden plasticverpakkingen, metalen en 
drankenkartons in de fabriek van het ander afval gescheiden. De gemeenten Utrecht en 
Rotterdam zullen gebruikmaken van dezelfde installatie, zij zijn begonnen met een proef. 
 
In een artikel in het AD d.d. 19 januari 2019 wordt beschreven dat steeds meer 
gemeenten stoppen met het apart inzamelen van PMD. Genoemd worden Capelle aan 
den IJssel, Vlaardingen, Albrandswaard, Barendrecht en Ridderkerk die in 2020 starten 
met nascheiding, waarvoor een gezamenlijke aanbesteding is gedaan. 
 
Door Nedvang (mailcontact d.d. 15 januari 2019) wordt aangegeven dat gemeenten in 
Friesland, Groningen, in de regio Amsterdam en op de Veluwe zijn overgegaan op 
nascheiding. Uit de ervaringen van betreffende gemeenten blijkt dat de nieuwe methode 
veel effectiever is en volgens berekeningen wel tien keer zoveel plastic voor recycling 
oplevert dan bronscheiding. Dit wordt bevestigd door Nedvang. 
 
De mogelijkheden tot nascheiding lijken daarmee dichterbij dan we wellicht in 2018  
dachten. In 2020 zijn voldoende proeven uitgevoerd en installaties beschikbaar om in 
2021 direct op nascheiding te kunnen overgaan. De terugverdientijd van onze PMD-
containers bedraagt 4 jaar bedraagt. 
 
Daar komt bij dat diverse gemeenten waar PMD middels containers wordt ingezameld in 
2018 zijn geconfronteerd met extra kosten vanwege vervuiling ervan. Zo is in de 
gemeente Bunschoten-Spakenburg vorig jaar een kwart van het ingezamelde PMD 
afgekeurd, waardoor € 160.000 aan PMD-vergoeding is misgelopen en aanvullend € 
20.000 verbrandingskosten extra dienden te worden betaald. 
 

Vraag: Wat is de stand van zaken van de aanbestedingsprocedure? 
 
Antwoord: 
 

Vraag: Ziet u invoering van de PMD-container nog steeds als beste manier om te 
werken richting de doelstellingen uit het afvalbeleidsplan, met de ervaringen van 
andere gemeenten in ogenschouw genomen?  
 
Antwoord: 
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Vraag: Kan het college op korte termijn (voor gunning) bij de huidige contractanten 
verifiëren of er, gezien de ontwikkelingen in Nederland, niet alsnog plannen zijn voor 
realisatie van een nascheidingslijn in de nabije toekomst? 
 
Antwoord:     
 

Vraag: Bent u het eens met de stelling dat vanaf 2021 direct kan worden overgegaan 
op nascheiding? 
 
Antwoord: 
 

Vraag: Beschouwt u de investering van € 420.000 en mogelijk jaarlijkse tegenvallers 
ten gevolge van afkeuring als doelmatig, als de containers ruim binnen de 
terugverdientijd overbodig zijn geworden? 
 
Antwoord: 

 
 
 

Toelichting: 

1. Schriftelijke vragen worden kort en duidelijk geformuleerd.  
2. Het antwoord volgt binnen 14 dagen nadat ze zijn ingediend bij de griffie.  
3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken 

plaatsen. Bij elke nieuwe vraag kunt u d.m.v. de tabtoets een nieuwe regel 
aanmaken. Het antwoord zal dan geplaatst worden bij de desbetreffende vraag.  

 

 


